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Els amics francesos de Caudebec-lès- Elbeuf (Normandia) no s’han perdut cap de les 11 

edicions de la Cursa dels 4 Termes. La primera 4 Termes tingué lloc el 2014. 
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Abans de les 4 Termes, ells ja baixaven a Mont-roig i van córrer diverses mitges maratons 

de Tarragona, Salou, Cambrils...  També recordarem que l’any 2009 ens vam agermanar 

Mont-roig i Caudebec-lès-Elbeuf, amb la signatura d’un document per part dels dos 

alcaldes (Noël Caru (dep) per Caudebec i Fran Morancho per Mont-roig), amb intercanvi 

de llibres amb la seva biblioteca, visita dels gegants Miquel i Roca, i els Grallers de Mont-

roig (2010) i també del Coro Rociero de Miami (2011) vam ser convidats a participar en 

les seves festes i guardem un excel·lent record de la nostra estança l’any 2010. També el 

2011 Mont-roig feu una calçotada a Caudebec, al cor de Normandia. Impossible oblidar 

aquelles dates!! 

 

Doncs, enguany, el mateix: vol de París-Beauvais a Barcelona i cap a l’Ermita de la nostra 

patrona. Com ja dèiem en la crònica de la cursa, van trobar un temps fantàstic i, un cop 

més, el CE l’Areny i l’Escola d’Atletisme, al lliurament de premis de l’XI Cursa van voler 

fer-los, un any més, un reconeixement a la nostra amistat, fidelitat i agermanament tot 

regalant-los-hi un record, altre cop. 

 

Enguany van ser 12 els que ens visitaren (dues dones i 10 homes) que van poder gaudir 

del molt bon temps del cap de setmana (del 7 al 10 de febrer). De visita al castell 

d’Escornalbou van trobar meravellós el paisatge des dalt del mirador del monestir amb 

tota la vista sobre el Camp de Tarragona. 

 

Només hi posem una petita “pega” en la nostra modesta opinió: estant com estem  

agermanats amb Caudebec-lès-Elbeuf, hauríem de potenciar més la nostra relació 

institucional i de les entitats d’ambdues localitats per fer més fructífer el nostre 

agermanament amb ells des del 2009, amb més intercanvi de joves, esports, estudis amb 

instituts, aprenentatge de les nostres respectives llengües i un llarg etcètera. Això no 

depèn, però, de nosaltres sinó que dependrà dels respectius ajuntaments, instituts, 

biblioteques o el que correspongui...  

Gràcies amics, per la vostra visita i fins l’any vinent!! 

 

 

 


